
 
 
Agenda Styremøte ESJFF 23.04.2025 
 
 
Møte nr. 4 - 2025 
 
 
 
STYREMØTE Eidsvoll Skog Jeger og Fiskeforening 

 
Møtetidspunkt: kl. 18.00 Langtonhytta 23. April 2025

Tilstede: Bjørn Tore Lindberg, Audun Holtet, Ole Kristian Fosshaug, Marte Halvorsen, Sven Tore 
Granlund, Hans Christian Dyrvik, Tore Bekkedal, Atle Rønning, Stein Erik Risbø, Asbjørn Ranheim, Jonas 
Aslesen Hvalbye 
Frafall: Tor Arne Karlsen, Linn Karlsen 
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Gjennomgang av styremøtereferat fra forrige styremøte: 

Referat fra forrige møte ble gjennomgått og godkjent uten merknader. 

Innkommende post/saker: 

- Hjemmesiden til ESJFF er nå oppdatert med nytt styre etter årsmøtet. 

- Styret introduserte seg selv for de nye medlemmene, og de nye medlemmene 
introduserte seg. 

- Jegerprøvekurset ble gjennomført 9. April med 39 deltagere, hvorav 38 bestod. 
Evaluering er sendt ut. 

- Årsmøtet ble avholdt som planlagt med 38 fremmøtte. Representant fra NJFF Akershus 
deltok og uttrykte stor tilfredshet med foreningens arbeid. Det ble diskutert om e-
postinnkalling bør vurderes som fremtidig metode. 

 

Utgående post: 
-  

 
Økonomi/Regnskap: 

- Saldo pr. d.d.1 461 423, 42 NOK 
- Moms og revisjon: Bilag og kvitteringer skal gjennomgås av revisor. Kjøp av kaker er 

dokumentert. Husk at bilag skal signeres av to personer, som deretter leverer disse til 
kasserer.  

- Vipps: Vedtatt at Vipps benyttes ved salg av kort, ammunisjon og bomnøkler for bedre 
oversikt. 

- Forsikring: Gjennomgang av polise fra Gjensidige. Styreleder kontakter kasserer. 
- Kasserertilgang bank: Behov for administrativ tilgang, status avklares. 

 
Utvalgsrunde/Saker til hjemmesiden fra utvalgene: 
# Saker/bilder sendes Web-ansvarlig for publisering på Hjemmesiden. 
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Jaktutvalget: 
      - Dronekjøp avventes, men nye batterier og lader bestilles. 

      -Søknad sendt til politiet angående våpen. 

      -Rådyrsøknader publiseres 1. mai. 

      -Grunneieravtaler er under oppfølging. 

      -Priser for 2025 indeksreguleres. Vedtatt. 

      - Rovviltpremie-potten foreslås økt fra 6 000 til 15 000 kr. Maksimal premiering pr deltaker 

settes til 3 000 kr. Endringen skal motivere flere jegere til å delta, ved at flere får mulighet til å 

motta en premie – ikke bare topp tre, slik det har vært tidligere. Videre behandling i 

jaktutvalget. 

      -ESJFF positive til hjertestarter på skytebanen. 

       -Wifi til Langtonhytta må ordnes før hundedressur – Har sjekket Telenor og Telia sjekker  

videre med ICE. 

       - Treningskort for hund gjennomgått og vedtatt 
 
 
Jakthundutvalget:  

- Blodsportrening og ringtrening planlegges 

- Alte melder seg på kurs som blodspordommer 

- Utvalget har møte neste uke (dvs u18) 

 
Jaktskytterutvalget:  

- Innkjøp av leirduer og skudd før sesongen starter. Er bestilt. Prisene er justert opp pga. 

økte innkjøpskostnader. 

- Sesongen starter 8.mai 

- Klubbmesterskap i leirdueskyting arrangeres som i fjor. 

 

Fiskeutvalget: 
- Isfiske Øyangen,- 5. April,- avlyst pga. issmelting. 
- Fiskedag for barn/unge sommeren 2025. (Lions første helgen i september). 
- Har møte neste uke (dvs u18) 
- Fisk settes ut 24.mai 
- Kulvert ved Langton feilprodusert – saken tas videre med Vegvesenet 

 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
 
Ungdomsutvalget:  

- Ungdomskontakt er nå godkjent hagleinstuktør. 
- Samarbeidsmøte med naboforeninger, møte 28.04.25  

Kvinneutvalget: 
- Satt datoer for damekvelder på skytebanen. 
- Planer om egen fiske- og jakttur for damer i løpet av året. (Juni og September.) 

 
 
 
 
 
Seniorutvalget: 

- Nabo-hytta ved Langtonhytta, Mathiesen kommer ikke til å gjennomføre vedlikehold. 
ESJFF kan ta over vederlagsfritt. Enkel oppgradering som må til, må ha ny vedovn. 
Seniorutvalget kan ha ansvar for hytta. Leder i seniorgruppa informerer hytte-eier. 
Skriftlig svar er sendt til Mathiesen, det er bedt om at den implementeres i leien av 
Langtonhytta. Avventer svar. 

- Planlegger å sette opp portløsning i sauebingen, flislegging ved gapahuk, vedhogst og 
gytegrus. 

 
Handlingsplan 2025: 

- Årshjul og handlingsplan. (Arbeidsprogram.) Oppdatert.  
 
Eventuelt: 

- Husk å sende søknader om bevillinger til Friluftslivets år, i forskjellige stiftelser og 
foreninger som støtter arrangement. Leder følger opp dette. 

- Jakker til instruktører, samt briller til skytebanen kjøpes inn.  
 

Neste møte: 27.05.2025 
 
Referent: Jonas Aslesen Hvalbye 
 


